

全民齊惜食 · 捐食

WORLD FOOD RESCUE WEEK 2024 **世界惜食週**

惜食堂食物回收點
Food Collection Points

2024.05.30 - 2024.06.05
立即行動 捐出剩食 Donate Food Now

如有大批次仍可食用食材捐贈，包括冷藏肉類或蔬菜，請即致電惜食堂 2801 5333。
If you have bulk amount of edible food like frozen meat, vegetables, etc. to donate, please contact Food Angel at 2801 5333.

為進一步提升市民對捐出「剩食」的認識，惜食堂將於5月30日至6月5日舉辦香港首屆《世界惜食週》，期望集合眾人之力，減廢之餘同時幫助有需要人士。

活動期間將會有超過200多個回收點收集剩食，當中包括各區「期間限定」熱門地點；誠邀大家與我們攜手推廣捐食文化，響應低碳生活，實踐惜食懿愛。

密切留意惜食堂Facebook及Instagram最新動向，緊貼《世界惜食週》更多捐食驚喜！

活動日期：2024年5月30日至2024年6月5日

了解各區食物收集點及更多有關活動資訊：<https://linktr.ee/worldfoodrescueweek>

策略夥伴 Strategic Partner 場地贊助 Venue Sponsor 活動贊助 Event Sponsor 物流贊助 Logistics Sponsor 宇宙贊助 Metaverse Sponsor 粒粒皆分享 Media Partner 協作夥伴 Collaborating Partners

支持夥伴 Supporting Partners

(以公司名稱英文字母排序)



歡迎瀏覽惜食堂 Facebook, IG及網頁 以了解更多!

facebook/foodangelHK
Instagram/foodangel_hk_official

www.foodangel.org.hk



香港公益金 THE COMMUNITY CHEST
會員機構 MEMBER AGENCY

Act & Support "World Food Rescue Week"

WORLD FOOD RESCUE WEEK 2024 惜世界 食週

惜食堂食物回收點
Food Collection Points

2024.05.30 - 2024.06.05
立即行動 捐出剩食 Donate Food Now

如有大批次仍可食用食材捐贈，包括冷藏肉類或蔬菜，請即致電惜食堂 2801 5333。
If you have bulk amount of edible food like frozen meat, vegetables, etc. to donate, please contact Food Angel at 2801 5333.

Food Angel will host the first "World Food Rescue Week" from 30 May to 5 June, aiming to unite and encourage all citizens to reduce waste and donate edible surplus food to support those in need.

During the week-long event, there will be over 200 food collection points set up across districts in Hong Kong, including designated "limited-time" locations. Please join hands with Food Angel to promote the virtue of food donation, low-carbon lifestyle, and share food with love!

Stay tuned to Food Angel's Facebook and Instagram for exciting event updates!

Campaign Period: 2024.05.30 To 2024.06.05

Food Collection Points and more event information : <https://linktr.ee/worldfoodrescueweek>

| | | | | | | |
|--------------------------|--------------------|--------------------|------------------------|------------------------|---------------------|-----------------------------|
| 策略夥伴 Strategic Partner | 場地贊助 Venue Sponsor | 活動贊助 Event Sponsor | 物流贊助 Logistics Sponsor | 宇宙贊助 Metaverse Sponsor | 粒粒皆分享 Media Partner | 協作夥伴 Collaborating Partners |
| | | | | | | |
| 支持夥伴 Supporting Partners | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |
| | | | | | | |

(Partners are listed in alphabetical order by company names in English)



Follow us on social media to learn more about our work!

facebook/ foodangelHK
Instagram/ foodangel_hk_official

www.foodangel.org.hk



香港公益金 THE COMMUNITY CHEST
會員機構 MEMBER AGENCY